

Sukladno Zakonu o turističkoj pristojbi (NN 52/19, 32/20 i 42/20) i temeljem Pravilnika o najvišem i najnižem iznosu turističke pristojbe (NN 71/19) Županijska skupština Istarske županije donijela je dana 10. prosinca 2024. godine Odluku o visini turističke pristojbe za općine i gradove na području Istarske županije za 2026. godinu., koja se počinje primjenjivati od 1. siječnja 2026. godine.

Visina turističke pristojbe za osobe koje koriste uslugu noćenja u smještajnom objektu u kojem se obavlja ugostiteljska djelatnost za područje Općine Vrsar iznosi:

OPĆINA VRSAR	RAZDOBLJE	
	1.4. – 30.9.2026 Cijena po osobi i noćenju	Ostalo razdoblje Cijena po osobi i noćenju
	1,60 eur	1,10 eur

Za noćenje u smještajnom objektu iz skupine Kampovi (Kampovi i Kamp odredišta) po osobi iznosi:

OPĆINA VRSAR	RAZDOBLJE	
	1.4. – 30.9.2026.	Ostalo razdoblje
	1,60 eur	0,80 eur

Napomena:

Djeca do 12 godina ne plaćaju turističku pristojbu.

Djeca od navršениh 12 godina do 18 godina plaćaju 50 %.

Visina godišnjeg paušalnog iznosa turističke pristojbe za osobe koje pružaju ugostiteljske usluge u domaćinstvu ili na obiteljskom poljoprivrednom gospodarstvu:

A) Po krevetu iznosi:

OPĆINA VRSAR	Smještaj u domaćinstvu	Smještaj na obiteljskom poljoprivrednom gospodarstvu
	60,00 eur	34,00 eur

B) Za svaku smještajnu jedinicu iznosi:

OPĆINA VRSAR	Smještaj u domaćinstvu u kampu i u objektu vrste kamp odmorište ili kamp odmorište – robinzonski smještaj	Smještaj na obiteljskom poljoprivrednom gospodarstvu u kampu i u objektu vrste kamp odmorište ili kamp odmorište – robinzonski smještaj
	80,00 eur	40,00 eur

Turistička pristojba koju vlasnik kuće, apartmana ili stana za odmor, plaća za sebe i članove uže obitelji u godišnjem paušalnom iznosu iznosi:

OPĆINA VRSAR	Prvi član	Drugi član	Za svakog sljedećeg člana
	33,00 eur	33,00 eur	13,00 eur

Sukladno članku 13. Zakona o turističkoj pristojbi, vlasnik i članovi njegove uže obitelji državljani Republike Hrvatske i državljani država ugovornica Ugovora o Europskom gospodarskom prostoru za boravak u razdoblju od 15. lipnja do 15. rujna plaćaju turističku pristojbu po danu boravka u iznosu od 1,60 eura umanjenu za 70%, odnosno 0,48 eura, ili je mogu platiti u paušalnom iznosu koji su dužni uplatiti do 15. srpnja tekuće godine.